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Schmidt, Anders Andersen, Jens Hamann, Leoni Kristiansen 

 

Afbud: Elin Moldt, Morten Lorenzen 
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Medbring venligst:  

 

 

 

Dagsorden: 

Tid Emne Referat Ansvarlig 

19.00 1) Godkendelse af dagsordenen Godkendt, ok.   

 2) Åben for tilføjelser SUP Boards udlejning, punktet tages under evt.   

 3) Gennemgang af referatet Gennemgået og underskrevet  

 4) Generel orientering Bladet har deadline 5. november, udkommer først i 

december.  

Årets ildsjæl, tekst sættes på Facebook 

Åben hal afholdt, fint arrangement med ca. 30-40 børn.  

Høstfest: Klaus har hjulpet til, der er blevet grillet lidt 

pølser.  

Deadline til VBIF folder skubbes til 23. november.   

Bambusa (salg af sokker) – vendt i bestyrelsen, vi 

takker nej.   

Karsten 

 5) Årshjul Gennemgået, punkterne 

 er med på dagsorden.  

Karsten 

 6) Nyt fra udvalgene – herunder 

bestyrelsen 

Gymnastik: Gymnastiksæson 23/24 er i fuld gang.  

Denne uge starter de sidste 3 hold: Mor/datter, minifræs 

og superfræs. 

 

Desværre lykkes det ikke med piger nok på vores nye 

satsning Turbotøser 2.  - 5. klasse.  

Ærgerligt når et initiativ fra 2 unge, energiske og meget 

velforberedte instruktører ikke kan gennemføres.  

Vi var lidt obs på udfordringen, da vi har andre tilbud til 

de årgange i form af springpiger og juniormix.  

Kirsten sørger for, de får kontingent retur. 

 

Det nye hold "Springdannelse" med hele 5 timers 

ugentlig springtekning-træning har samlet 24 

drenge/piger.  

Det er fuldt med gymnaster, som ser dette hold som et 

ekstra tilbud ift rep-hold og aspiranthold. Mange af vores 

tidligere elitetumblere er på holdet.  

 

Det lykkes at finde instruktører nok, så vi har mulighed 

for at opdele springdrenge og springpiger for sig. Det 

har givet flere drenge i alderen 1. - 3. Kl. Stadig over 40 

piger og +16 drenge.  

 

Alle 



Når denne uge er i gang, har vi derfor 13 hold godt i 

gang. 

 

Dertil kommer tumbling. 

Tumblings nye sammensætning med blot inddeling i 2 

hold er også blevet godt.  

Vi kan desværre ikke helt ramme det højeste eliteniveau 

for nuværende, som betyder et par gymnaster til andre 

klubber.  

 

Vi har derimod fået flere nye på talent niveau, så vi 

bygger videre på de nye spirende frø. 

 

Det er lykkes med sponsoraftaler for 24.000 kr. i år 

igen. Det betyder alverden, og en kæmpe indsats fra det 

nye tumlingudvalg.  

Vi venter på de nye t-shirts med sponsortryk bliver 

leveret.  

 

Holdtøj og konkurrencetøj nås også leveret denne uge, 

så de er klar til 1 konkurrence - Power Series 1 - på 

Flemming Efterskole på lørdag.  

 

Vi stiller med 20 tumblere ud af 30 til konkurrence.  

 

Dommerteamet er også på plads. Vi har en bund af 3 

erfarne dommere, og 2 nye forældre har også meldt 

sig.  

Vi sender en kæmpe tak og stor respekt for beståede 

dommerprøver og nu klar til at gøre/fortsætte indsatsen 

for VBIF. 

 

Som noget nyt startede de sæsonen med en fælles 

lørdagstræning for begge hold, med fokus på det 

sociale. Det var en succes.  

 

Fodbold: Der er spillet rigtig mange kampe her i 

efteråret, men nu er sæsonen slut for børnene holdene, 

alle hold afholdt afslutninger, og fået takket trænere for 

super træning og udvikling gennem sæsonen. Der er 

blevet hygge på forskellig vis på holdene.  

FVB mangler en enkelt kamp endnu på hjemmebane, 

endnu engang med mulighed for oprykning. Vores serie 

5 hold har trukket hold fra turnering for nogle uger 

siden, pga. for få spillere der var klar til kamp, mange 

spiller på holdet er der for det sociale, som bestemt 

også er vigtigt.  

Vi er obs på det ikke er optimalt med trækninger og 

aflysninger, men det kan til tider være svært at få 

enderne til at nå sammen, især i slutningen af sæsonen.  

Vintersæsonen starter op i uge 44, hvor der i år er 4-5 

hold der vil træne på kunstgræs banen og de yngste har 

fået hal tid, så der kan trænes indendørs. Vi kan på alle 

måder se tilbage på en super god sæson. 

 

Kajak: Vi var 14 personer på Milos. De 12 var fra 

Varnæs, med på et afbud. Hvis i er i tvivl om hvordan vi 

har haft det, så se på FB 

Vi var også en flok på Vejle å sidste lørdag. Meget 

fornøjeligt, og hvor flere måtte i vandet 😂 

 

Vi skal jo have medlemsmøde på torsdag. Det flytter vi 

til klubhuset i Blans. Pga. adgangsforholdene til 

Varnæsvig. 

 



Vedrørende ansøgning til skov og naturstyrelse om 

tilladelse container. Der er gået et år siden vi søgte. Men 

på grund af arbejdspres, kan vi ikke forvente svar før 

3.kvartal 24. 

 

 

SUP: ingen aktivitet, der findes vinter opbevaring. 

 

Badminton/volley: på voksenholdet kravler vi stille og 
roligt op i antal. 
Børneholdet halter lidt endnu, så der er plads til flere 
nye.  
 
Volley har også haltet lidt, men det ser lysere ud nu. Vi 
hygger os.  
 

20.00 Pause  Alle 

20.10 7) Julearrangement Morten og Jens er tovholdere og har bolden, hvis der er 

brug for mere hjælp så sig til. 

  

Nissesti (nisser, med en kode – skattejagt) – Anders 

arbejder videre med ideen.  

 

Juleposer oprettes på conventus forud – Kirsten.  

 

Leoni sørger for gave til årets ildsjæl.  

 

Arrangement på Facebook - Jens.  

 

VBIF er med til at sætte borde mm. op på selve dagen 

for arrangementet, som afholdes 3. december.  

 

20.30 8)Puljer Der er diskuteret forskellige muligheder for at kunne 

søger puljer, der er i fritidsrådet 2 relevante puljer at 

søge. Hvor den ene er aktivitetspuljen, den kan søges 

hele året, af flere afdelinger.  

Derudover er der en anlægspulje, til materialer mm, 

men vi skal være OBS på, at den kun kan søges 1 gang 

årligt, og der kan i foreningen også kun søges 1 gang og 

ikke afdelingsvis.  

 

Der er ansat en ny medarbejder, Torben Groos, på 

kommunen til at hjælpe foreninger omkring 

ansøgninger. Oplagt til at hjælpe med ansøgning om fx 

tilladelse til måltavle. 

Måltavlen arbejdes der videre på, da vi finder den 

relevant.  

 

Ønske om en stor gasgril til arrangementer som fx 

byfest mm. ønskes. Anna undersøger pris. 

 

20.45 9) Klubhus Der er kommet nye flag/bannere.  

Der rengøres til vinteren i klubhuset.  

Hjertestartere er efterset/serviceret. 

 

Punktet rykkes til næste gang.  

 

21.00 10) Evt.  Udlåning af sup boards – diskuteret. Jens arbejder 

videre med det.  

 

  

 

Praktiske forhold: 

 

 

Bilag: 

 

 

 

Næste møde: 

 

23. november (kl. 19.15), nye datoer findes på næste møde 

Punkter til 

kommende møder: 

Klubhus, julearrangement, VBIF folder 



 


